

<b>CKL</b>			
Document Title	KP08-08		
Document Name	Test Sample Registration		
Issue/Date/Vis.	1.2	27.07.2018	KP
Page	1	of	4

Dear customer,  
Dear partner of KINEMATICA,

Sehr geehrter Kunde,  
Sehr geehrter Partner der KINEMATICA

In case you would like to send us samples of your product to be processed in our lab for trials, please fill in the following to enable our Process department to help you the best way possible.

Bitte füllen Sie dieses Formular vollständig aus, wenn Sie uns Versuchsmaterialien für einen Versuch einschicken möchten.

Company: <i>Firma:</i>		Your distributor: <i>Ihr Händler:</i>	
Contact name: <i>Kontakt:</i>		Phone: <i>Tel:</i>	
Address: <i>Adresse:</i>		Fax:	
Zip Code/City: <i>PLZ / Ort:</i>		E-Mail:	
Country: <i>Land:</i>			

<p>Detailed Description of materials and volume. For all materials listed you have to hand-in safety data sheets or non-hazardous statements:</p> <p><i>Detaillierte Aufzählung und Menge der einzelnen Materialien/Stoffe inklusive Sicherheitsdatenblätter oder Unbedenklichkeitserklärungen:</i></p>	
<p>Safety Information:</p> <p><i>Sicherheitsinformationen:</i></p>	<p>On the following page you will find the GHS symbols for dangerous and hazardous products and materials. Please tick whichever applicable for the substances you're working with. Please amend H (Hazard statement) and P (Precautionary statement) numbers wherever necessary.</p> <p><i>Auf der folgenden Seite finden Sie die GHS Symbole für gefährliche Stoffe und Produkte. Bitte kreuzen Sie entsprechend an, welche Stoffe für den Versuch uns zur Verfügung gestellt werden. Bitte ergänzen Sie, wo nötig, mit H und P Nummern.</i></p>



<b>CKL</b>			
Document Title	KP08-08		
Document Name	Test Sample Registration		
Issue/Date/Vis.	1.2	27.07.2018	KP
Page	3	of	4

With your signature you make sure that all above given information are true especially regarding safety & disposal. Be aware of that in case of any incorrect or non-disclosed data we reserve us the right to refuse the receipt of the materials at your cost.

Please be aware that disposal or returning cost will be charged in advance and have to be paid prior to shipment.

*Mit Ihrer Unterschrift bestätigen Sie, dass obige Information korrekt und vollständig sind, vor allem auch für die Punkte Sicherheit & Entsorgung. Bitte beachten Sie, im Falle von unzureichenden Informationen behalten wir uns vor, auf Ihre Kosten, die Annahme der Materialien abzulehnen.*

*Bitte beachten Sie, dass etwaige Entsorgungs- oder Rücksendegebühren vorab verrechnet und bezahlt werden müssen.*

Name:	
Position:	
Place & Date: Ort & Datum:	
Sign: Unterschrift:	

Please fax or e-mail this document either to your local distributor or directly to KINEMATICA AG (+ 41-41-259 65 75 or [service@kinematica.ch](mailto:service@kinematica.ch) ).

We remain with our best regards




KINEMATICA AG

*Bitte senden Sie dieses Formular per Fax oder E-Mail entweder zu Ihrem lokalen Händler oder direkt an KINEMATICA AG (+ 41-41-259 65 75 oder [service@kinematica.ch](mailto:service@kinematica.ch) ).*

*Mit freundlichen Grüßen*

KINEMATICA AG

Document Title	KP08-08		
Document Name	Test Sample Registration		
Issue/Date/Vis.	1.2	27.07.2018	KP
Page	4	of	4

<input type="checkbox"/>		Ungefährlich	Nonhazardous	-
<input type="checkbox"/>		Explosionsgefährlich	Explosive	  
<input type="checkbox"/>		Leicht-/Hochentzündlich	Flammable	 
<input type="checkbox"/>		Brandfördernd	Oxidizing	 
<input type="checkbox"/>		Komprimierte Gase	Compressed gas	
<input type="checkbox"/>		Ätzend	Corrosive	  
<input type="checkbox"/>		Akute Toxizität	Acute toxicity	 
<input type="checkbox"/>		Gesundheitsschädlich	Respiratory Hazard	  
<input type="checkbox"/>		Gesundheitsgefährdend	Dangerous to health	 
<input type="checkbox"/>		Gewässergefährdend	Hazardous to aquatic environment	 
<input type="checkbox"/>		Biologisch gefährlich	Biohazardous	  
<input type="checkbox"/>		Radioaktiv	Radioactive	  